

Bestyrelsesmøde REB 12/6-2024

Til stede: Tanja, Lene, Klaus, Jan, Christina B., Henriette, Heidi K. og Frederikke.

| | | | |
|-------------|---|------------------------------|--|
| Orientering | 1 | Kort status fra formanden | Vi er blevet kontaktet af Helene fra Rebild Festen omkring frivillige hjælpere, men der er kun en som har meldt tilbage at vedkommende kan. Heidi K. skriver tilbage til Helene at vi desværre ikke kan hjælpe i år, men gerne vil kontaktes igen næste år. |
| Orientering | 2 | Kort status fra daglig leder | <p>Heidi P.'s praktikaftale er blevet forlænget med 3 måneder, og Mellanie's praktikaftale er også forlænget.</p> <p>Klaus har et møde d. 17/6 med en fra samfundstjeneste omkring mere hjælp til praktisk arbejde, ligesom vedkommende som har hjulpet til med vandprojektet på foldene.</p> <p>Heidi P. har indhentet tilbud på hegn, men der er ikke afklaring endnu på hvad der skal gåes videre med. Hegnet er helt sikkert noget som vil højne vores kvalitet.</p> <p>Dagligdagen kører meget fint, og det går godt med begge vores praktikanter Heidi og Mellanie, som hjælper godt til i stalden i løbet af ugen.</p> <p>Klaus har snakket med SP Jensen om gennemspuling af afløbene i stalden, så afløbet i f.eks. vaskepladsen ikke stopper til igen som har været tilfældet for nylig. Opgaven tages med videre til ridecenter bestyrelsen.</p> <p>Opgaver til arbejdsdag lørdag d. 15/6 er sponsorspring ud på græsbanen, hegn ud på dressurbanerne, græsslåning, alm oprydning osv.</p> <p>Klaus vil høre Jan om det er muligt at låne traktor og vandvogn til næste uge til D-stævnet, så vi har en traktor med vand og en traktor med harve på</p> <p>Kontroller på hø/wrap poserne vil blive foretaget indenfor nærmeste fremtid igen, så der holdes øje med forbruget.</p> |

| | | | |
|---------------------------|---|--|--|
| Orientering | 3 | Økonomisk situation | Den økonomiske gruppe mødes onsdag d. 19/6 og får kigget på økonomien og lavet et overblik over hvad der kan gøres for at reducere opstaldningsprisen samt tiltrække flere opstaldere. |
| Orientering og beslutning | 4 | Status på markedsføring/rekruttering af nye opstaldere | <p>Gruppen med markedsføring har holdt møde og der bliver arbejdet på en ny mere spændende hjemmeside og en ny promoveringsvideo.</p> <p>Der bliver snakket om at REB skal tilmeldes horsebnb, som er Danmarks største portal for opstaldning og høhoteller til hest og rytter. Frederikke går videre med dette.</p> <p>Bestyrelsen vil prøve at kontakte og sammenligne sig med nogle af de andre klubber i nærområdet, og høre hvordan de har rekruttereret opstaldere.</p> |
| Orientering og beslutning | 5 | Staldkat | Heidi K. forslår at klubben køber en kat fra Kattens Værn, fordi der mangler en kat i stalden til at fange mus og rotter efter Lulu er forsvundet. Det besluttet at Heidi K. kigger efter en kat hos Kattens Værn. |
| Orientering og beslutning | 6 | Parter i opstalderguppen og sadelrum – øget fællesskab | <p>Der bliver snakket om at de unge piger i klubben godt kan blive lidt opdelt alt efter om de har egen hest eller part på en elevhest, hvilket er lidt synd.</p> <p>Det forslås at elevskoleparterne kommer med i opstaldere Facebook gruppen igen, og evt. får et skab i sadelrummet sammen med de alm. opstaldere.</p> <p>Frederikke og juniorudvalget vil prøve at kigge ind i hvordan de unge kan blive mere rystet sammen.</p> <p>Bestyrelsen vil opfordre til at opretholde fællesskabet mellem medlemmerne, både unge samt voksne.</p> |
| Orientering og beslutning | 7 | Reparation af huller i væggene i stalden | Der er mange huller i væggene rundt i stalden, som ikke ser særligt pænt ud og hvor mus og rotter kan gemme sig. Frederikke hører Klaus og Heidi P. om der kan kigges på hvad prisen er for at købe nogle nye plader og reparere væggene. |

| | | | |
|----------------------------------|----------|---|---|
| <p>Orientering og beslutning</p> | <p>8</p> | <p>Rapport fra udvalgene</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Forretningsudvalget 2. Stævneudvalget 3. Juniorudvalget 4. Vedligeholdelsesudvalget 5. Foldudvalget 6. Elevskoleudvalget 7. Sponsorudvalget | <p>Forretningsudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ikke noget nyt udover at der skal kigges på økonomien på et møde d. 19/6. <p>Stævneudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der er snart D-stævne og C-stævne og der arbejdes på at få flere starter til begge stævner. - Der er fundet mange gode sponsorgaver. - Der promoveres noget mere for at få flere starter og hjælpere. - Der kigges på nye skilte med parkering. <p>Juniorudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der er stor opbakning til ridelejren d. 28.-30/6 og mange tilmeldte. <p>Vedligeholdelsesudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Arbejdsdag på lørdag d. 15/6 kl 9-14. Bestyrelsen håber på at se en masse medlemmer. - Der skal findes en dag til brandbægerfjernelse snart, så vi kan nå at få dem fjernet inden de blomstre. - Møde omkring fastlæggelse af resten af årets arbejdsdage afholdes snart. <p>Elevskoleudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Elevhestene er kommet på græs på cirkuspladsen. - Der afholdes "Vild med hest" mandag d. 1. og 2./7, hvor Frederikke er tovholder og der er otte tilmeldt indtil videre. - Der afholdes snart møde i udvalget. <p>Sponsorudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi har fået afslag fra Spar Nord Fonden omkring nye sadler til elevhestene. - Der kan søges penge hos Melsen Fonden til indkøb af hegn. - Der bliver talt om klubben skal sælge Bambus sokker igen for at tjene penge til klubben. - Klubben er blevet tilmeldt DIF og Dansk Retursystem's pantkoncept Join2Recycle, hvor klubben kan tjene penge til klubkassen i form af indsamling af pant. |
|----------------------------------|----------|---|---|

| | | | |
|-------------|----|---|---|
| Orientering | 9 | Opfølgning fra tidligere møder - Halmpille konsulent | Der er ikke blevet undersøgt nærmere med en halmpille konsulent, men Lene prøver at ringe til DLG og høre omkring vores problemstilling med at flere opstalter bruger mange halmpiller for at holde deres bokse, og hvad der kan gøres ved dette. |
| | 10 | Eventuelt | Der skal kigges på udvalgene og hvordan vi får flere medlemmer med i udvalgene og får deres gode ideer bragt ud i livet. |

Næste bestyrelsesmøde afholdes efter sommerferien onsdag d. 14. august kl. 19.00.

Bestyrelsesmøde REB 8/5-2024

Til stede: Tanja, Lene, Klaus, Jan, Christina B., Henriette og Frederikke. Heidi P. til punkt 4 - forretningsudvalg
Fraværende: Heidi K.

| | | | |
|---------------------------|---|------------------------------|---|
| Orientering | 1 | Kort status fra formanden | <p>Heidi K. er ikke til stede, men har bedt resten af bestyrelsen snakke om hø/wrap på foldene.</p> <p>Der skal fortsat være fokus på, at alle opstaldere noterer alt hø, der forlader laden – og at der kun må gives hø på foldene til én dag ad gangen.</p> <p>Som skrevet ud på opstaldersiden den 17. april, er det en nødvendig faktor for at kunne se på prisen på hø, at spildet formindskes. Der bliver derfor fortsat ført kontrol med forbruget af hø, og det indebærer også høet på foldene.</p> <p>Det er i alles interesse, at høspildet mindskes, og derfor opfordres opstalderne også til at minde hinanden om at notere høet, inden det forlader laden.</p> |
| Orientering og beslutning | 2 | Kort status fra daglig leder | <p>I december skete der en arbejdsskade i forbindelse med en weekendvagt, og derfor har arbejdstilsynet været her og kontrolleret vores forhold. På baggrund af dette skal Klaus og staldmedarbejderen arbejde sammen om nogle foranstaltninger som skal skrives ned, så det er klart hvordan processerne skal foregå ved ind- og udluk, så vi reducerer risikoen for, at nogen kommer til skade.</p> <p>I forhold til sommergræs og døgfold så tilbyder REB ikke som sådan sommergræs eller døgfold, hvor prisen bliver billigere. Men det er muligt at lade hestene gå ude hele døgnet, hvis man vil det om sommeren. Det har været efterspurgt om det er muligt at staldpersonalet kan fodre med hø/wrap og foder ude på foldene, hvis hestene går ude længere tid end normalt. Det bliver for tidskrævende og besværligt for personalet at gøre dette, og derfor kan denne forespørgsel ikke efterkommes. Men man er meget velkommen imellem opstalderne til at lave aftaler indbyrdes om at fodre hinandens heste ude på foldene, hvis hestene går ude længere end normalt.</p> <p>Klaus understreger vigtigheden af, at det alene er Klaus der giver staldpersonalet opgaver. Hvis bestyrelsesmedlemmer eller opstaldere har ønsker til opgaveløsningen, kan man gå til Klaus.</p> <p>Klaus, Lene og Frederikke har planlagt "Vild med hest" som er to dage i sommerferien,</p> |

| | | | |
|---------------------------|---|---|--|
| | | | <p>hvor børn og unge kan komme og ride og lære om heste. Frederikke er ansvarlig for dette, og arrangementet bliver afholdt 1. og 2. juli, og vi håber at få omkring 10 deltagere.</p> <p>Vi har fået en praktikant mere, Mellanie, som hjælper Frederikke tirsdag og onsdag morgen de næste 14 dage og derefter nogle flere timer om ugen.</p> <p>I forhold til vandprojektet kommer Martin lørdag, og arbejder videre på projektet.</p> |
| Orientering | 3 | Status og videre proces for arbejdsgrupper i forhold til nyt rekrutterings- og fastholdelsesprojekt | <p>Der er desværre ikke nogen medlemmer som har henvendt sig og vil hjælpe til i de forskellige grupper, men vi håber fortsat at nogle vil hjælpe til – alle er velkommen.</p> <p>Bestyrelsen snakker om at man f.eks. en søndag kan invitere til "brainstorm dag", hvor medlemmerne kan komme med nogle gode ideer til hvordan REB kan blive endnu bedre. De ting som blev nævnt på staldmødet, vil bestyrelsen også gå videre med, f.eks. med spørgeskema om hvorfor opstalderne bliver på REB eller flytter.</p> <p>De forskellige grupper er i gang, og arbejder videre med de forskellige tiltag og ideer.</p> |
| Orientering og beslutning | 4 | <p>Rapport fra udvalgene</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Forretningsudvalget 2. Stævneudvalget 3. Juniorudvalget 4. Vedligeholdelsesudvalget 5. Foldudvalget 6. Elevskoleudvalget 7. Sponsorudvalget | <p>Forretningsudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Heidi P. gennemgår 1. kvrt. budgetopfølgning - Som det ser ud nu, kommer vi ud med et resultat på plus 48.000 kr. men da vi har flere ledige bokse, kan det ske resultatet bliver forringet, hvis vi ikke får nye opstalders snart. - Gruppen med økonomi arbejder videre med budgettet og hvordan økonomien kan forbedres <p>Stævneudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der er blevet reklameret for "Åben springbane", hvor springryttere kan komme og springe på vores græsspringbane gratis, for at tiltrække flere springryttere til vores sommerstævne - Udvalget skal aftale interne stævner i løbet af året - Om fredagen til D-stævnet i uge 25 vil der være stævne for elevrytterne |

| | | | |
|---------------------------|---|---|---|
| | | | <ul style="list-style-type: none"> - Der er blevet spurgt til, om klubben vil sponsorere medlemskab til to ryttere som skal ride hold DM sammen med to af REB's medlemmer. Bestyrelsen vurderer, at de to ryttere kan betale 50 kr. for et stævne-medlemskab og ride for klubben til dette stævne. Hvis klubben skal sponsorere medlemskab, skal klubbens logo og navn reklameres for til stævnet, så klubben får noget ud af det. <p>Juniorudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Sommerens ridelejr er ved at blive planlagt <p>Vedligeholdelsesudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der er ikke fastlagt datoer for arbejdsdagene endnu, men det gøres snart på et møde <p>Foldudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ikke noget nyt <p>Eleviskoleudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fejring af DRF Eleviskole Cup rytterne bliver om fredagen til d-stævnet, hvor Klaus og Tanja måske kan lave en pas de deux for eleverne - Der er blevet kigget på underviserteamet, da der skal findes en ny underviser til fredagsholdene, da Benedicte har sagt op - Der skal søges penge til nyt sikkerhedsudstyr til elevhestene og elevrytterne, som sponsorudvalget kigger på <p>Sponsorudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ikke noget nyt |
| Orientering og beslutning | 5 | Opfølgning fra sidste møde 1. Hvad skal rideklubben give gaver/penge til | Christina B. forslår at klubben kun skal give gaver til klubbens ansatte som f.eks. afskedsgaver og julegaver. Det forslås at der bliver oprettet en gavekasse, hvor medlemmer kan indbetale penge til, så der bliver en mere struktureret måde at sikre, at |

| | | | |
|--|---|-----------|---|
| | | | alle får gaver ved f.eks. runde fødselsdage, bryllupper og konfirmationer. |
| | 6 | Eventuelt | <p>En elevskoleforælder har spurgt om klubben vil komme med nogle elevheste til Ellidshøj byfest og lave trækture d. 8. juni i en time eller to. Det har vi sagt ja til, og finder ud af hvem der vil stå for det.</p> <p>Der er kommet en forespørgsel på om man må komme med en urutineret hest og springe til åben springbane. Det må man gerne, hvis hesten er styrbar.</p> |

Næste bestyrelsesmøde afholdes onsdag d. 12. juni kl. 19.00.

Bestyrelsesmøde REB 10/4-2024

Til stede: Heidi K., Tanja, Lene, Klaus, Jan, Christina B., Henriette og Frederikke

| | | | |
|-------------|---|--|---|
| Orientering | 1 | Kort status fra formanden | Vi har fået en henvendelse fra en jurist fra forvaltningen af hos kommunen, som mener rideklubben bruger jord som ikke tilhører os. Christina B., Heidi K. og Lone har sendt skriv tilbage til vedkommende, da rideklubben ikke mener, at vi gør brug af jorden. Vi venter på svar. Det formodes at henvendelsen fra forvaltningen er kommet på baggrund af at rideklubben har bedt om en lejekontrakt på vores jord fra kommunen af. |
| Orientering | 2 | Kort status fra daglig leder | Siden sidste bestyrelsesmøde er Frederikke blevet ansat som staldmedarbejder og det kører fint. Projektet med vand på foldene er godt i gang, og fortsætter i den kommende tid. Heidi P. vil i den kommende tid komme til at hjælpe til i stalden tre timer hver mandag, onsdag og fredag. Klaus har derudover et møde d. 19. april med en anden omkring noget praktik i klubben, som vi forventer at takke ja til. |
| Orientering | 3 | Kort gennemgang af baggrunden for seneste prisstigning for de "nye bestyrelsesmedlemmer" | Grunden til prisstigningen/ændringen var at opstalderne ikke betalte for deres reelle forbrug. Med den nye prisændring skulle forbruget gerne passe til hvad prisen er på tingene, så udgifter og indtægter hænger sammen for høg og wrap. Før betalte ponyerne reelt set for hestenes forbrug. Der var underskud på opstaldningen, og det kunne ses at der var et spild på høg og wrap. Elevskolen betalte i princippet for opstaldernes spild og underskud, og sådan synes bestyrelsen ikke at det skal være. Mandag d. 8. april om aftenen blev høg/wrap poserne i stalden kontrolvejret, og her var der 12 kg mere end hvad der var noteret på sedlen. Bestyrelsen vil skrive ud i Facebook gruppen at der er blevet lavet kontrol, og skrive reglerne ud til opstalderne igen, så alle husker at få vejret af, så der bliver betalt for det som opstalderne reelt set bruger. Opstalderne snyder kun sig selv og hinanden ved ikke at betale for det forbrug, som de har. |
| Beslutning | 4 | Plan for rekruttering af nye opstaldere og fastholdelse af nuværende opstaldere | Der skal kigges på hvordan vi kan optimere prisen for opstalderne, så det bliver mere attraktivt at være opstald på REB. Det bliver diskuteret om halmpillerne skal tages ud af opstaldningsprisen, så prisen bliver mere reel og forbruget bliver mere individuelt pr opstaldere. |

| | | | |
|-------------|---|--|---|
| | | | <p>Christina B. har kigget på en plan for hvordan vi kan rekruttere og fastholde opstaldere. Der skal nedsættes forskellige grupper som har fokus på dette, så klubben kan udvikles.</p> <ul style="list-style-type: none"> - En gruppe som skal arbejde med selve optimering af priserne. - En gruppe som skal kigge på andre klubber, og se hvordan de fungerer, og hvad vi kan lære af dem. Hvordan kan vi f.eks. få en ridehal mere og hvad vil det kunne gøre for klubben. Gruppen skal kigge på fremtidssikring af klubbens faciliteter. - En gruppe som skal have fokus på markedsføring af klubben og prøve at nå ud til flere potentielle opstaldere <p>Christina B. vil arbejde videre med en projektbeskrivelse af hvordan vi kan gøre. Bestyrelsen vil skrive ud til klubbens medlemmer om nogen andre end bestyrelsen vil være med til dette projekt og være med i de forskellige grupper, så det ikke kun er bestyrelsen som arbejder med dette projekt.</p> |
| Beslutning | 5 | Fastlæggelse af årets arbejdsdage og udarbejdelse af årshjul med stævner, arbejdsdage osv. | <p>Vedligeholdelsesudvalget fastlægger årets arbejdsdage og de bliver meldt ud hurtigst muligt.</p> <p>Bestyrelsen (Henriette) laver en aktivitetskalender med stævner, arbejdsdage, aktiviteter på rideskolen osv. som bliver lagt på både hjemmeside, Facebook og hængt op i stalden hurtigst muligt.</p> <p>Der findes et årshjul for bestyrelsens arbejde med fondsøgninger osv. som vil blive præsenteret på næste b-møde.</p> |
| Beslutning | 6 | DRF repræsentantmøde | <p>Der er DRF repræsentantmøde på lørdag d. 10. april, hvor REB er meldt til. Christina B., Henriette og Frederikke deltager.</p> |
| Beslutning | 7 | Årets konfirmander | <p>Sofie, Frida, Melina og Anne Sofie skal konfirmeres i år. Christina B. står for kort til alle.</p> <p>Til næste b-møde snakker vi om hvad rideklubben giver gaver/penge til, og får det noteret, så der er rene linjer for det.</p> |
| Orientering | 8 | <p>Rapport fra udvalgene</p> <ol style="list-style-type: none"> 8. Forretningsudvalget 9. Stævneudvalget 10. Juniorudvalget 11. Vedligeholdelsesudvalget 12. Foldudvalget | <p>Forretningsudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - På næste b-møde fremlægges 1. kv. budgetopfølgning <p>Stævneudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fastelavnstævene var en succes - Der er fastlagt eksterne stævner resten af året, D-stævne d. 21.-22. |

| | | | |
|------------|----|--|--|
| | | <p>13. Elevskoleudvalget 14. Sponsorudvalget</p> | <p>juni og C-dressur i uge 29, og til februar 2025 er der ansøgt om et pony D-stævne</p> <p>Juniorudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Årets ridelejr er ved at blive planlagt, og bliver afholdt i weekenden i uge 26 for klubbens børn og unge - Tilmelding kommer ud indenfor nærmeste fremtid <p>Vedligeholdelsesudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ikke holdt møde endnu, men holder møde indenfor nærmeste fremtid <p>Foldudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der arbejdes på tilbud på nyt hegn fra Poda-hegn ligesom på cirkuspladsen <p>Elevskoleudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ikke holdt møde endnu, men holder møde indenfor nærmeste fremtid <p>Sponsorudvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Lisa fra Spar Nord vil gerne komme forbi og få taget et billede for deres sponsorat til elevhesten Lisa - Der kan søges midler fra Spar Nord, og sponsorudvalget forventer at søge om penge til nye sadler til de elevheste, som ikke har nogen sadler pt - Det vendes i udvalget om der kan tjenes penge til klubben til f.eks. Karneval, Rebildfesten, RenNatur, salg af Bambusa sokker osv. |
| Beslutning | 9 | Egen "Aktiv ferie" dage | <p>Rebild Kommune er ikke længere med i tilbuddet om "Aktiv ferie", men bestyrelsen vurderer at det kunne være en god ide at lave vores egen "Aktiv ferie", da det måske er en god indtjeningsmulighed og man kan tiltrække nye medlemmer på den måde.</p> <p>Lene, Klaus og Frederikke mødes og snakker om projektet og om det skal realiseres.</p> <p>Der er desværre ikke "Tre dage til hest" i år eller sidste år, som ellers også har givet penge til klubben.</p> |
| Beslutning | 10 | Oplæg fra halmpille konsulent om optimal bund | <p>Bestyrelsen vurderer, at det vil være en god ide at få en halmpille konsulent ud, som kan fortælle om hvordan bunden bliver mest</p> |

| | | | |
|---------------------------|----|---|---|
| | | | optimal med halmpiller. Lene prøver at kontakte Jørgen Ib ved DLG om et oplæg. |
| Orientering og beslutning | 11 | <p>Opfølgning fra tidligere møder</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Vaccination af elevhestene 2. Varmtvandsbeholder til vaskepladsen 3. Skiftning af vinduer på toiletterne 4. Etablering af multibane / ny ridehal 5. Skal der etableres lys på udendørsbanerne eller ikke 6. Ryttermærker 7. Sand til sygefoldene 8. Traktorstatus | <p>Vaccination af elevhestene:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Heidi K. kontakter en dyrlæge angående vaccination og tandraspning af elevhestene <p>Varmtvandsbeholder til vaskepladsen:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Klaus har undersøgt det og vender tilbage - Der skal indkøbes en brugt vaskemaskine og tørretumbler, som kan vaske håndklæder og klude <p>Skiftning af vinduer på toiletterne:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Martin kigger på det efter vandet er lavet på foldene <p>Etablering af multibane / ny ridehal:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Behandles af gruppen med fremtidssikring af klubbens faciliteter. <p>Skal der etableres lys på udendørsbanerne eller ikke:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Behandles af gruppen med fremtidssikring af klubbens faciliteter. <p>Ryttermærker:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Silje vil gerne stå for ryttermærker for elev- og privatrytterne - Frederikke kontakter Silje for videre forløb <p>Sand til sygefoldene:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vendes tilbage til når der er klarhed omkring nyt hegn til foldene <p>Traktorstatus:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Klubben har fortsat lånt en traktor af Jan, som Klaus undersøger hvad skal koste hvis klubben skal købe den - Sponsorudvalget vil søge midler til en ny traktor |
| | 12 | Eventuelt | <p>Christina B. overtager ansvaret for CHR-registeret fra Charlotte.</p> <p>Fritidsrådet har spurgt om nogen fra klubben vil være med i deres bestyrelse. Christina B. er</p> |

| | | | |
|--|--|--|--|
| | | | <p>på valg. Umiddelbart er der ikke nogen som vil være med.</p> <p>Vi skal have fundet en ny ansvarlig for boden i rytterstuen og indkøb hertil. Bestyrelsen prøver at finde en ny person.</p> <p>Bestyrelsen vil opfordre til at man husker at betale for tingene i boden, så det kan løbe rundt og blive ved med at være tilgængeligt.</p> |
|--|--|--|--|

Næste bestyrelsesmøde afholdes onsdag d. 8. maj kl. 19.00.

Bestyrelsesmøde REB 28/2-2024

Til stede: Frederikke, Charlotte, Lene, Klaus, Heidi K., Tanja, Heidi P. og Christina B. (til pkt. 2)

Fraværende: Helle

| | | | |
|-------------|---|---|--|
| | 1 | Godkendelse af referat fra sidste møde | Godkendt |
| Orientering | 2 | Gennemgang af budget 2024 og regnskab 2023 | Gennemgang ved Heidi P. Hø og foder er delt ud på en hhv. køb og salgs post, da vi er gået over til fakturering pr. forbrug. Men ellers ikke så meget nyt. Regnskabet for 2023 er godkendt af bestyrelsen og kan rekvireres inden generalforsamlingen. |
| Orientering | 3 | Kort status fra formanden | Intet at berette |
| Orientering | 4 | Kort status fra daglig leder | Vores staldmedarbejder stopper med udgangen af februar (har haft sidste dag i dag d. 28/2-2024) og vi har fået iværksat en nød-plan sammen med fodervagterne, indtil vi finder en blivende løsning. Der er kigget på andre løsningsmodeller med en anden arbejdsfordeling, men det er minimalt hvad man vil kunne spare kontra hvad opstalderne selv skulle sørge for. Der arbejdes videre på projekt vand på foldene. Der er indhentet tilbud på hegn. Bunden i ridehallen bliver snarest gennemgået/opdateret. |
| Beslutning | 5 | Stilling som staldmedarbejder | Se ovenstående |
| Orientering | 6 | Kort status fra udvalgene (hvis der er noget) | Intet at berette. |
| | 7 | Eventuelt | |

Bestyrelsesmøde REB 17/1-2024

Til stede: Frederikke, Charlotte, Lene, Klaus, Heidi P. og Christina B. (til pkt. 4)

Fraværende: Helle, Heidi K. og Tanja

| | | | |
|-------------|---|--|--|
| | 1 | Godkendelse af referat fra sidste møde | Godkendt |
| Orientering | 2 | Kort status fra formanden | Da både formand og næstformand er fraværende pga sygdom er der intet til dette punkt. |
| Orientering | 3 | Kort status fra daglig leder | <p>Vi har fundet et leje hvor vi kan få en hverdag til at fungere trods sne og frost. At lukke for vandet i stalden giver noget ekstra arbejde for alle, men omvendt sikre det os at hestene kan komme på fold dagligt og derfor kan det godt være det er noget vi vil praktisere fremadrettet hvis vi igen kommer ind i en periode hvor der er dags- og nattefrost.</p> <p>Der er blevet skiftet elradiatorer i sadelrum og på toiletet Det er blevet undersøgt mht. varmtvandsbeholder til vaskepladsen - der er 2 typer: en varmtvandsbeholder eller en gennemstrøms-varmtvandsbeholder - den sidste vil formentlig være den billigste løsning rent strømmæssigt. Der bliver arbejdet videre på at finde den bedste løsning.</p> <p>Der bliver arbejdet på at få skiftet vinduer på toiletterne. Elektrikeren er gået i gang med de forskellige el-arbejder. D. 29/1 afholdes der inspirationsaften med Claus Toftgaard - der er pt. 28 tilmeldte.</p> <p>Der er lavet aftale med Stine Cassøe - mentaltræner, som vil komme d. 13/2 (pris: 200,- pr mand for 1½ time) Pga. frosten er der stadig et udestående på vedligehold af bunden i ridehallen.</p> <p>Der har været møde med centerbestyrelsen og Lone Godske er trådt ind som formand og Heidi Pugholm er trådt ind som kasserer.</p> <p>Det er undersøgt, hvad det vil koste at etablere vand på foldene. Pris ca 50-60.000,-. Det besluttes at arbejde videre med opgaven.</p> <p>Der arbejdes stadig på at få styr på hø-forbruget. Man skal være obs på at alt der forlader laden skal skrives på sedlen og der må kun gives hø på folden én gang om dagen. Man kan forvente at der laves løbende kontrol.</p> |
| Orientering | 4 | Økonomi | Årsregnskabet for 2023 bliver gennemgået for bestyrelsen. |
| Beslutning | 5 | Generalforsamling | Dato: onsdag d. 13/3 kl 19, spisning kl 18, vandrepokal kl 18:45. Helle og Charlotte er på valg. Charlotte ønsker ikke genvalg. Helle ønsker heller ikke genvalg. Lene er også på valg som suppleant. Hun vil gerne genopstille som suppleant, såfremt ingen andre ønsker at stille op. |

| | | | |
|-------------|---|---|--|
| Orientering | 6 | Kort status fra udvalgene (hvis der er noget) | Intet at bemærke |
| | 7 | Eventuelt | I forhold til foder-notering overvejes det om det skal noteres på en anden måde. Samarbejde omkring noget kæpheste-samarbejde med Himmerland Rideklub |